
STYREMØTE NR. 5-2021,  NTNUI Langrenn

Agenda og referat

Møtetidspunkt: 19:00-20:30

Sted: Hu&Hei, I-bygget, Gløshaugen

Møteleder: Thomas Meinicke

Referent: Martine Sogn-Larssen

Innkalt:, Thomas Meinicke, Martine Sogn-Larssen, ,Nora Thelma Jevne

, , Christian Bang, ,Jonas Haugstad Moosmayer Inka Annie Ebner Axel Villanger Bang

, Håkon Bakke Kjerstad, Jakob HanserudKenneth Mjelde

Ikke møtt: , Jakob Hanserud,Kenneth Mjelde Håkon Bakke Kjerstad

Saksliste:

Sak 1: Godkjenne innkalling og saksliste

Sak 2: Kake og sladder

Sak 3: Hvordan går det? Evaluering av styret og møtene.

Sak 4: AktivCampus og Swecosprinten

Sak 5: Sportslig framover

Sak 6: Arrangementer til høsten

Sak 7: Sosiale arrangementer

Sak 8: Økonomisk situasjon

Sak 9: Nærmiljøanlegg Øst

Sak 10: Utenlandstur

Sak 11: Eventuelt
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Sak

Estimert
tidsbruk

Sakstittel/ -innhold

Sak 1

1 min

Godkjenne innkalling og saksliste

Vedtakssak, fremlegges av møteleder Thomas

Innkalling med saksliste er sendt ut på Slack til alle styrets medlemmer.

Forslag til vedtak: Innkalling og saksliste til styremøte 5 godkjennes.

Referat Vedtak: Innkalling og saksliste godkjennes

Sak 2

10 min

Kake og sladder
Informasjonssak, fremlegges av alle

Har noen gjort noen sprell siden sist? Eller sett noen sprell? eller hørt noe gøy?

Referat Sak 2 referatføres ikke.

Sak 3

15 min

Hvordan går det? Evaluering av styret og møtene
Informasjons- og diskusjonssak, fremlegges av Thomas og alle

Møtekultur
Møtestruktur
Styrevervet
Eierskap
Gøy?

Referat god dynamikk på styremøtene. alle kan bidra litt på fellesområdene. Thomas må bli bedre

på å delegere oppgaver. noen verv er større enn andre, så viktig at alle i styret uansett verv,

bidrar mer på tvers av verv. høy takhøyde, og folk kan si det de vil, ikke redde for å si det de

mener. god flyt i møtene, kan lage noen “hovedfokus” for hvert møte. vi har det gøy!



Sak 4

5 min

Swecosprinten og AktivCampus
Informasjonssak, fremlegges av Thomas

Swecosprinten
- 31. august
- Nettsida er oppdatert
- Ny insta. Mer innsats på SoMe i år
- Rennleder: Martin Haarstad
- IT: Moosmayer
- Arena: Sogn-Larssen
- Må få med 4-5 øvrige fra gruppa!

Bli-kjent-trening
- 1. Sept

Morgenjogg
- Fredag 3. sept

Referat
IT/tidtaker: Mathias Andresen

Arena: Mortensbakke

Ass. rennleder: Noren

Bli-kjent trening: Kenneth og HBK

Sak 5

10 min

Sportslig
Informasjons- og diskusjonssak, fremlegges av Axel

- Stravasegmentet. Hva er ståa her? Mange som har løpt?
- Spørreundersøkelse. Resultater fra denne
- Erfaringsoverføring

- Supplerer på dokumentet som allerede er laget.

Referat
stravasegmentet er OK minus, mindre folk som har løpt enn i fjor, men har hatt mye mer

opplegg enn i fjor og.

nok variasjon i treningsopplegg, det er bra

litt tidligere start (skitreninger)

passelig antall fellestreninger, bra fordeling med hardøkter og rolige økter

prøve oss på ny bli-kjent trening på vinteren

mer innslag av hurtighet og stafetter på treninger

sette faste tidspunkt for treningene

Sak 6
Arrkom
Informasjonssak, fremlegges av Inka



2 min
- Er Svenskenes åpning bestemt, og dermed også når høstens bruks blir?

Referat fortsatt nedstengt i Sverige. må evt se etter en plan B i norge.

mosetertoppen, dombås, oppdal/storlidalen (usikkert på snø) som alternativ

60 - 80 stk

Sak 7

10 min

Sosialt
Informasjons- og diskusjonssak, fremlegges av Håkon og alle

- Sommeravslutning
- Sos.kom
- Erfaringsoverføring

- Lager eget dokument for dette

Referat fått gode tilbakemeldinger på alt det sosiale vi har fått gjennomført. bra deltakelse

på det sosiale. holdt oss innenfor smittevern. folk har blitt bedre kjent som gjør det.

må være flinke til å delegere arbeidsoppgaver til høsten, særlig starten, litt tidligere

enn vi har gjort til nå i vinter.

Sak 8

5 min

Kasserer
Informasjonssak, fremlegges av Jonas

- Økonomisk situasjon
- Refusjon
- Fortsette arbeidet med tidtakersystem
- Internrevisjon

Referat
fortsatt god økonomi. godkjent internrevisjon! folk har vært flinke til å sende inn refusjon.
tidtakersystem litt satt på vent - jobbe med i løpet av sommeren, i boks før Gråkallen opp

Sak 9

2 min

Nærmiljøanlegg Øst
Informasjonssak, fremlegges av Thomas

- Endelig reguleringsplan er oversendt kommunen
- Saken er berammet til kommunestyrets møte 19. mai

- Endelig avgjørelse 8. juni
- Et viktig anlegg for NTNUI og 6 andre klubber

Referat



Sak 10

15 min

UTENLANDSTUUUR!!
Vedtakssak, fremlegges av Arr.kom, nestleder og leder

Forslag til vedtak: Finne ut hvor vi drar, slik at planlegging kan begynne. Ca 6 måneder
til tur. Gitt nåværende koronasituasjon er det ikke nødvendig med en plan-B

Referat Vedtak:
vedtar hvor det blir tur og renn innen 10. juni, siden ikke alle medlemmer deltar på
møtet. står mellom Toblach-Cortina og Jizercka

Sak 11

5 min

Eventuelt
Informasjons- og diskusjonssak, fremlegges av Thomas og alle

- Opplegg på insta
- Sykkeltøy og annet merch

Referat
kjøre noe likt opplegg som på insta i fjor
se på muligheter for bestilling av sykkeltøy
bestilling av hettegenser før sommeren?

Neste møte: Starten av august, tentativt tidspunkt bestemmes på møtet. Til
den tid vil informasjon og diskusjon gå på Slack, så følg med der! God
sommer, alle<3


